
Van:
Aan: "
Cc: Raadsgriffie
Onderwerp: RE: Wachttijden Zwemles Woerden
Datum: vrijdag 15 oktober 2021 10:17:15

Beste mevrouw ,
 
Op 13 september heeft u onderstaande email naar de Woerdense raadsleden gestuurd. Hierbij
ontvangt u onze reactie.
 
De gemeente Woerden heeft het beheer en de exploitatie van de Woerdense zwembaden
overgedragen aan WoerdenSport. De zwembaden zijn in verband met corona tot 15 maart 2021
gesloten geweest. Zodra de zwembaden weer open mochten, zijn zo veel mogelijk onderdelen
weer van start gegaan binnen de mogelijkheden bepaald door de coronamaatregelen.
WoerdenSport heeft sterk ingezet op het geven van zwemlessen, mede om de kinderen nog
vóór de zomervakantie een diploma te kunnen laten behalen en om de lengte van de
wachtlijsten zo veel mogelijk te beperken. Deze lessen zijn ook tijdens de vakantieperiode
voortgezet, ofschoon in deze periode de bezetting van de lessen niet altijd optimaal was en de
lesgroepen zijn iets vergroot.
In de coronaperiode zijn, door de sluiting van de zwembaden en de verdere coronabeperkingen,
de wachtlijsten voor zwemlessen helaas langer geworden. Dit was onvermijdelijk, de lagere
capaciteit, de opgelopen vertraging in de zwemontwikkeling van de kinderen en de lagere
opkomst tijdens de zomermaanden hebben hier negatief aan bijgedragen. WoerdenSport legt
zowel in het Batensteinbad als in H2O primair de focus op het geven van zwemlessen om de
wachttijden zo snel mogelijk in te korten. Het geven van zwemlessen kan echter niet onbeperkt
worden opgevoerd door de limitering van het beschikbare zwemwater en het beschikbare aantal
gediplomeerde zweminstructeurs.
We hebben uw signaal ook doorgegeven aan WoerdenSport. U kunt natuurlijk hierover ook zelf
met WoerdenSport contact opnemen. Dat kan bijvoorbeeld via de website
Ideeën/suggesties/vragen - Batenstein Woerden | WoerdenSport. WoerdenSport zal dan
uiteraard proberen uw vragen te beantwoorden.
 
Fijn om te lezen dat het zwembad in Bodegraven minder last heeft gehad van de
coronamaatregelen en dat uw kind daar snel terecht kon. Wij gaan ervan uit dat ook in onze
gemeente de wachtlijsten weer snel afnemen, zodat alle kinderen weer snel aan hun
zwemlessen kunnen beginnen.
 
Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.
 
Met vriendelijke groeten,

Beleidsadviseur Spelen, sporten en bewegen

0348-
Aanwezig maandag, dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdag van 8.30 tot 13.30 uur

De gemeenten Oudewater en Woerden werken samen.



De organisatie van Woerden werkt voor beide zelfstandige gemeenten.
Bezoek www.oudewater.nl of www.woerden.nl of bel 14 0348.

 

Van:  
Verzonden: maandag 13 september 2021 15:49
Aan: !Raadsleden <Raadsleden@woerden.nl>
Onderwerp: Wachttijden Zwemles Woerden
 
 

Geachte,
Graag zou ik vernemen of de situatie rondom zwemlessen en de ver opgelopen wachttijden in
Woerden mogelijk onder de aandacht gebracht kunnen worden?
Covid-19 is voor heel veel problematiek de oorzaak, zo ook voor de opgelopen wachttijden bij
het Batenstein zwembad in Woerden stellen zij via de website en de email. Helaas heb ik in 2017
ook een negatieve ervaring met het voorgenoemde zwembad i.v.m. de wachttijden en het
uitblijven van communicatie, oftewel is Covid-19 niet ook een hele makkelijke uitweg?
In heel Nederland zijn de wachttijden opgelopen en moeten kinderen veel te lang wachten om te
starten met de zwemlessen. Als ouder van een 5 jarige Woerdense knul vind ik dat behoorlijk
spannend, op elke 300 meter ligt er minimaal een sloot in onze mooie stad.
Uiteindelijk hebben wij daarom gekozen uit te wijken naar Bodegraven, hier hebben zij Covid-19
wat zwemlessen betreft achter zich gelaten.
Binnen 8 weken kon hij hier starten en inmiddels gaat hij met veel plezier iedere week naar deze
locatie.
Voor mij is dit haalbaar maar voor andere medebewoners misschien niet, en juist voor hen vraag
ik aandacht op dit onderwerp.
Ik neem aan dat het in het belang van de gemeente is dat alle kinderen in staat zijn een
zwemdiploma te behalen en zou een plan van aanpak vanuit het Zwembad op zijn plaats zijn.
Daarnaast zie ik nu uit eigen ervaring dat Batenstein voor de ouders die kiezen voor een andere
locatie niet tegemoet komt door het inschrijfgeld te retourneren, dit zodat dit gebruikt kan
worden voor een inschrijving elders. Dit is wellicht een andere discussie maar behoord m.i. niet
tot een plan van aanpak om alle kinderen aan het zwemmen te krijgen!
Ook hier, voor mij haalbaar en betaalbaar maar voor een ander misschien niet.

Met vriendelijke groet,




